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ACTA NÚMERO 12/2024

A la vila d’Arenys de Munt, essent les divuit hores i trenta-sis minuts del dia dinou de 
desembre de dos mil vint-i-quatre, es reuneixen a la Masia Can Borrell i per tal de celebrar 
sessió ordinària de l’Ajuntament, el senyor alcalde president el Sr. Josep Sànchez i Camps, 
la i els tinents d’alcalde Sra. Montserrat Batista i Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura, Sr. Àngel 
Castillo i Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i Paituví, i els i les regidores Sra. Maria Àngels 
Gros i Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví, Sr. Josep “Pep” Artigas Alsina, Sra. Victòria 
Devesa i Jorge, Sra. Roser Moré i Collet i Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, assistits per la 
secretària de la corporació, Sra. M. Carmen Gómez Muñoz-Torrero.

Excusen la seva assistència el regidor Sr. Albert Vallalta i Jaurés i la regidora Sra. Raquel 
Serrat i Suñé.

El Sr. Alcalde dona la benvinguda a tothom, excusa la presència dels regidors Sr. Vallalta i 
Sra. Serrat, que no han pogut assistir per motius personals, i constatà que serà un Ple d’11 
regidors.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=39.0

PART RESOLUTIVA

1. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE DATA 
26/11/2024.

El Sr. Alcalde fa la introducció del punt i, tot seguit, es dona per aprovada l’acta per 
unanimitat dels 11 regidors presents al Ple. Tot seguit, passa a tractar l’ordre del dia.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=86.0

2. PROPOSTA DE LIQUIDACIÓ DE LES CONTRIBUCIONS ESPECIALS DE LES OBRES DE 
LA QUARTA FASE DE LA RIERA.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=104.0

Intervenció de la regidora delegada d’Obres Públiques, Sra. Gros,  introduint el punt i 
explicant breument el seu contingut; tot seguit, llegeix la part dispositiva de la següent 
proposta de la Comissió Informativa:

“Vist que per acord de Ple de data 13-05-2021 es va aprovar provisionalment la imposició i 
ordenació de contribucions especials com a conseqüència de l’execució de l’obra 
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d’urbanització de la riera d’Arenys de Munt tram 4.1.a), Rambla Riera i Penya (calçada). 
Exp.795/2021

Vist que per acord de Ple de data 21/10/2021 es va aprovar de manera definitiva l’acord 
d’imposició de contribucions aplicables per a l’execució de l’obra d‘urbanització de la riera 
d’Arenys de Munt tram 4.1.a) Rambla Riera i Penya (calçada), i l’ordenació de les 
contribucions especials aplicables.

Vist que en data 26/11/21, el senyor a presentar una al·legació en la 
qual manifesta que la finca de referència cadastral 1864805DG6016S0001RP,  

, no té façana a la Riera, i s’ha fet informe en data 2/12/24, responent a l’al·legació.

Havent-se finalitzat les Obres d’urbanització del tram de Riera i Penya, Torrent d’en Puig i 
Rotonda Carretera C-61 (Tram 4) lot 1 (Calçada i Voreres), i feta la recepció en data 
27/03/2023 de l’objecte de l’expedient.

Vist l’informe conjunt de l‘arquitecta municipal i de la interventora de data 15/07/2024, en 
el que s’indica que el cost total que ha de servir de base de càlcul de les contribucions és el 
següent: 

TRAM 4.1  cost total  subv.aplicada 
 cost obra 
excl.subv. 

 coeficient 
Aj i CE 

 Cost CE  
 Coef 

reductor 
1 façana 

 Cost CE 
def 

 Aportació Aj 

F4.1a_calçada
       

581.635,93   
  150.000,00     431.635,93    0,50   215.817,96     0,50   107.908,98     323.726,94   

F4.1b_voreres        
778.504,19   

 733.953,88        
44.550,31   

1,00            
44.550,31   

totals
    

1.360.140,12     883.953,88     476.186,24   1,50   215.817,96       0,50   107.908,98     368.277,26   

Tenint en compte que dins el període entre l’aprovació de l’acord d’imposició i ordenació 
de les contribucions (21/10/2021) i el meritament (aprovació de la certificació final d’obra, 
el 5/09/2023) no consta que s’hagi comunicat a l’Ajuntament cap transmissió realitzada per 
cap dels subjectes passius identificats.

La Comissió Informativa de Serveis Generals proposa al Ple l’adopció dels següents acords:

Primer.- Desestimar l’al·legació presentada pel senyor en la qual 
manifestava que la finca situada al  no a, ja que la 
mateixa forma part, tal i com queda tura aportada i en el cadastre amb 
un 21,05% de participació, sense que la mateixa consti segregada i, en la descripció diu 
textualment: 
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Aquesta finca no figura segregada al cadastre de la resta de l’edifici que té façana a 

Segon.- Informar als subjectes passius, respecte l'acord definitiu adoptat pel Ple de 
21/10/2021, d'ordenació de les contribucions especials aplicables per l'execució de l’obra 
d‘urbanització de la riera d’Arenys de Munt tram 4.1.a) Rambla Riera i Penya (calçada), als 
efectes de determinar els elements a què es refereix l'art. 31 del Reial Decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals i disposicions concordants, que el cost final de l’obra és el següent:

TRAM 4.1  cost total  subv.aplicada 
 cost obra 
excl.subv. 

 coeficient 
Aj i CE  Cost CE  

 Coef 
reductor 
1 façana 

 Cost CE 
def 

 Aportació Aj 

F4.1a_calçada
       

581.635,93   
  150.000,00     431.635,93    0,50   215.817,96     0,50   107.908,98     323.726,94   

F4.1b_voreres        
778.504,19   

 733.953,88        
44.550,31   

1,00            
44.550,31   

totals
    

1.360.140,12     883.953,88     476.186,24   1,50   215.817,96       0,50   107.908,98     368.277,26   

I que la quantitat a aplicar en concepte de contribucions especials és de 107.908,98€, 
superior a l’aprovada per import de 107.365,99€, aplicant-se el mateix mòdul de 
repartiment:

- Metres quadrats edificables o actualment edificats (sostre computable): 70% del mòdul
El sostre computable és l’aprofitament urbanístic de la parcel·la pel qual se li dona el valor 
a una entitat registral. Se li atorga un 70% en el mòdul donat que l’aprofitament urbanístic 
d’una parcel·la és el que li dona més valor econòmic a aquesta.

- Longitud de façana amb front a la Riera: 30% del mòdul
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La longitud de la façana de la parcel·la amb front a la riera és el que dona el contracte 
directe amb la nova urbanització a partir dels accessos, sigui als habitatges i locals 
comercials, façana, accés als serveis, etc.

Tercer.- Aprovar la relació definitiva de subjectes passius i de quotes individuals definitives, 
que ha de satisfer cada beneficiari, en la seva condició de subjecte passiu d’aquestes 
contribucions i que consten a l'expedient, mitjançant document annex, en funció del cost 
de les obres final i de les modificacions aprovades.

Quart.- Acordar que, en tot allò que no es contempli en aquest acord, serà d'aplicació la 
normativa continguda en l'Ordenança municipal reguladora de les contribucions especials.

Cinquè.- Notificar individualment, a cada subjecte passiu, aquest acord i les quotes que 
corresponguin, en els termes de l'art. 34.4 del Text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals.”

ANNEX
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Intervenció de la regidora Sra. Gros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=116.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Moré, en nom del grup JUNTS, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=544.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=642.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=683.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors presents en 
el Ple.

3. PROPOSTA DE LIQUIDACIÓ DERIVADA DE LA RECUPERACIÓ DE LA GESTIÓ 
URBANISTICA DEL SECTOR B5 PLA PARCIAL “ROALS”.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt i explicant breument el seu contingut dient 
que es tracta de liquidar a la GUSAM la gestió urbanística que va fer del PPB5 Roals; tot 
seguit, llegeix la part dispositiva de la següent proposta de la Comissió Informativa:

“En data 7/10/2003, el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt va encarregar a la societat 
municipal Gestió Urbanística i Servei d’Arenys de Munt S.A (GUSAM), d’acord amb els articles 
22 i 23 de la Llei d’Urbanismes de Catalunya, la gestió del Pla Parcial del sector B5 “Ruals” pel 
sistema de reparcel·lació per cooperació, nomenant-la administració actuant, d’acord amb 
els estatuts de la societat. L’encàrrec es va realitzar sine die de finalització.

Durant els anys transcorreguts GUSAM SA va realitzar tasques diverses en la seva condició 
d’administració actuant, amb certes dificultats per la seva gestió.

L’Ajuntament, per complir amb les obligacions urbanístiques pendents, en els darrers anys ja 
ha manifestat que vol recuperar la gestió urbanística encarregada a GUSAM, i en relació al 
Sector B5 el Ple de data 14/03/2024 va aprovar el següent:

Primer.- Revocar l’encàrrec de gestió urbanístic realitzat pel Ple de l’Ajuntament en 
data 7/10/03 a l’empresa municipal GUSAM SA,  que suposa recuperar la condició 
d’administració actuant en el Sector P. P. B5 Roals a executar per reparcel·lació per 
cooperació . Exp. 2585/2023.
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Segon.- Ordenar a la Secretaria, a la Intervenció i a GUSAM SA que realitzin els tràmits 
necessaris per tal que es pugui aprovar la liquidació de l’encàrrec amb l’import que 
correspongui.

Tercer.- Acceptar i inventariar com patrimoni municipal del sòl, prèvia escripturació, el 
10,4872% de l’aprofitament del sector, (parcel·les 29 i 30), que es descriuen 
seguidament, pel valor que obren en la liquidació presentada:

Finca número 29: 
Parcel·la edificable de superfície 4.020 m2. i un sostre edificable màxim de 2.776 m2., 
de figura poligonal irregular, qualificada com a clau A8.3a (Indústria en filera) del Pla 
Parcial del Sector Industrial B-5- Els Roals, d’Arenys de Munt.
Inscrita en el Registre de la Propietat d’Arenys de Mar, al Tom 2434, llibre 188, foli 93, 
finca 8484 inscripció primera. Referència cadastral: 3852015DG6035S0001HQ
Limita, al Nord, amb vial C de nova creació: a l’Est, amb parcel·la número 30, 
adjudicada a l’Ajuntament d’Arenys de Munt; al Sud, amb el límit del Pla Parcial i a 
l’Oest, amb parcel·la número 28 adjudicada a Juan Cortés Amargant.
Coordenades UTM
463850.91 4605046.21
463860.75 4605045.27
463872.39 4605049.22
463897.46 4604966.25
463817.90 4604971.55
463850.91 4605046.21

Valor: 300.707,16€

Finca número 30:  
Parcel·la edificable de superfície 2.500 m2. i un sostre edificable màxim de 2.776 m2., 
de figura sensiblement rectangular, qualificada com a clau A8.3a (Indústria en filera) 
del Pla Parcial del Sector Industrial B-5- Els Roals, d’Arenys de Munt.
Inscrita en el Registre de la Propietat d’Arenys de Mar, al Tom 2434, llibre 188, foli 96, 
finca 8485 inscripció primera. Referència cadastral: 3852014DG6035S0001UQ
Limita, al Nord, amb vial C de nova creació: a l’Est, amb parcel·la qualificada com a 
Serveis Tècnics; al Sud, amb el límit del Pla Parcial i a l’Oest, amb parcel·la número 29 
adjudicada a GUSAM SA.
Coordenades UTM
463871.50 4605049.22
463899.25 4605055.76
463924.28 4604966.11
463896.12 4604966.70
463871.50 4605049.22

Valor: 325.376,09€
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Quart.- Donar publicitat del present acord al BOPB i al tauler d’edictes de l’Ajuntament 
durant un termini de quinze per tal que els interessat puguin presentar al·legacions.

D’acord amb el punt Segon de l’acord plenari, s’ordenà a la Secretaria, a la Intervenció i a 
GUSAM SA la realització dels tràmits necessaris per tal que es pugui aprovar la liquidació de 
l’encàrrec amb l’import que correspongui.

Amb aquesta finalitat la Gerència de GUSAM  va presentar a l’Ajuntament l’informe signat 
el 2/10/23, per a la liquidació del sector urbanístic B5 “RUALS” i sol·licitud de revocació de 
l’encàrrec de gestió.  

D’acord amb el punt Segon de l’acord plenari, s’ordenà a la Secretaria, a la Intervenció i a 
GUSAM SA la realització dels tràmits necessaris per tal que es pugui aprovar la liquidació de 
l’encàrrec amb l’import que correspongui.

Amb aquesta finalitat la Gerència de GUSAM va presentar a l’Ajuntament l’informe signat el 
2/10/23, per a la liquidació del sector urbanístic B5 “RUALS” i sol·licitud de revocació de 
l’encàrrec de gestió.  La conclusió de l’informe de GUSAM SA és que el sector té un import 
deficitari en els comptes de GUSAM de – 173.552,32  €, amb el següent detall:

La Intervenció municipal va sol·licitar informe extern per la revisió d’aquestes dades al bufet 
GRACIAN ADVOCATS. En el seu informe emès en data 7/12/2023, GRACIAN ADVOCATS va 
concloure que l’import que reclama GUSAM correspon a l’excedent/dèficit produït en la 
tresoreria. Si bé aquest informe fa una sèrie de consideracions, observacions i ajustos que cal 
realitzar, la seva conclusió pel que fa a l’import de la liquidació difereix sols en 0,05 € de 
l’import que reclama GUSAM, amb el següent detall: 
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De forma sintètica l’informe de GRACIAN ADVOCATS explica també la liquidació a través de 
següent quadre:

Vist això, l’import que reclama GUSAM de 173.552,32  € es considera justificat al haver-se 
verificat que es tracta del dèficit de Tresoreria. 

Posteriorment la Intervenció ha sol·licitat dades actualitzades de la seva comptabilitat, un 
cop ja ha fet entrega a l’Ajuntament de les parcel·les 29 i 30 rebudes com aprofitament del 
sector.
De la informació facilitada per GUSAM en data de novembre es dedueix el mateix import de 
liquidació, 173.552,32  €.

Amb tot, la informació ha estat traslladada a la Diputació de Barcelona en virtut del suport en 
la gestió comptable que l’Ajuntament li té encomanada. La finalitat es que Diputació pugui 
assistir a la Intervenció en la determinació de quin impacte tindrà la reversió d’aquesta línia 
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d’activitat de GUSAM sobre la comptabilitat municipal, tenint en compte totes les 
consideracions i ajustos que segons l’informe de GRACIAN ADVOCATS cal tenir present.  

A data actual encara no s’ha pogut obtenir resposta definitiva de Diputació sobre aquestes 
dades, però atès que es coneix la xifra de la liquidació i que existeix crèdit adequat i suficient 
en el pressupost 2024, es considera adient que s’aprovi, abans de finalitzar l’exercici, la 
corresponent despesa pressupostària en les seves fases d’autorització i disposició. Amb tot,  
l’obligació del pagament no es podrà aprovar per l’Alcaldia fins que no es conegui quin serà 
l’impacte comptable de l’operació. Es considera adient també que d’aquesta informació se’n 
doni compte al Ple.

Atès que la competència per recuperar l’encàrrec és del Ple de l’Ajuntament, tal i com es va 
realitzar l’encàrrec, d’acord amb l’art. 23.3 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei d’Urbanisme.

La Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l’adopció dels següents 
acords:

Primer.- Aprovar l’import de la liquidació derivada de la revocació a l’empresa municipal 
GUSAM de l’encàrrec de gestió urbanístic del Sector P. P. B5 Roals aprovada pel Ple de 
14/03/2024, per un import total de 173.552,32  €. (Exp. 2585/2023).

Segon.- Autoritzar i disposar la despesa de 173.552,32 € a favor de l’empresa municipal 
GUSAM amb càrrec a l’aplicació 210.150.44900 - TRASPAS A GUSAM PER LIQUIDACIO 
ENCARREC DE RUALS B5.

Tercer.- Instar a la Intervenció municipal a que doni compte al Ple de l’impacte comptable 
d’aquesta operació, un cop les dades hagin estat supervisades per la Diputació de Barcelona 
en virtut de l’encomana existent en matèria d’assistència comptable.

Quart.- Comunicar els presents acords a la societat municipal GUSAM, així com a la 
Intervenció municipal als efectes oportuns.”

Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=697.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció del regidor Sr. Artigas, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=898.0
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Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1105.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1226.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per vuit vots a favor del senyor alcalde 
president Sr. Josep Sànchez i Camps, de la i els tinents d’alcalde Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i de les 
regidores Sra. Maria Àngels Gros i Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví i Sra. Vanesa 
Muñoz i Fernández, dels grups ERC, CUP i PSC; i tres abstencions del regidor i de les 
regidores Sr. Josep “Pep” Artigas i Alsina, Sra. Victòria Devesa i Jorge i Sra. Roser Moré i 
Collet, del grup JUNTS.

 
4. PROPOSTA D’ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ DE COMPETÈNCIES DELS MUNICIPIS 

D’ARENYS DE MAR I DE SANT ISCLE DE VALLALTA PER A LA GESTIÓ DE LA 
DEIXALLERIA.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1252.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, dient que aquest punt és un 
clàssic de cada any i tot seguit llegeix la següent proposta de la Comissió Informativa:

“Vist el Conveni de delegació de competència per a la gestió de la deixalleria signat entre 
els Ajuntaments d’Arenys de Munt, Arenys de Mar i Sant Iscle de Vallalta el 29/08/2012, el 
qual s’ha anat prorrogant de forma expressa pels tres ajuntaments de forma anual.

Vist que la darrera pròrroga acceptada pel Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt, de data 
14/12/2023, comprenia el període de l’1/01/2024 al 31/12/2024, conforme als acords dels 
Plens de l’Ajuntament d’Arenys de Mar de data 23/11/2023 i de l’Ajuntament de Sant Iscle 
de Vallalta de data 13/11/2023.

Vist que la Comissió de Seguiment de la deixalleria, en data 15/10/2024, va donar la 
conformitat al pressupost d’explotació del servei per a l’exercici 2025 presentat per 
GUSAM, S.A., en el qual s’estima un cost total de despeses de gestió de 296.459,22 € i una 
aportació per part dels tres ajuntaments de 193.644,66 €.

Comprovat que a les despeses de gestió no s’incorporen els costos de tractament de rebuig 
i voluminosos procedents de la deixalleria que es destinen a la planta del Consorci per al 
Tractament de Residus Sòlids Urbans del Maresme.
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Considerant que, d’acord amb el document Previsió de la distribució del cost total de la 
deixalleria entre els ajuntaments per a l’any 2025, s’estima una generació de 289,53 t de 
rebuig i voluminosos, amb un cost previst de tractament de 73,61 €/t, que suposarà un cost 
total de tractament de 21.312,08 €. Aquest cost modifica l’aportació final per part dels tres 
ajuntaments, que s’estima en 214.956,74 €, amb un repartiment de 121.994,09 € 
corresponents a l’Ajuntament d’Arenys de Mar (56,75%), 81.523,01 € corresponents a 
l’Ajuntament d’Arenys de Munt (37,93%) i 11.439,64 € corresponents a l’Ajuntament de 
Sant Iscle de Vallalta (5,32%).

Atès que el Ple de l’Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta, en sessió de data 25/11/2024, va 
aprovar una pròrroga de la delegació de competència per a la gestió de la deixalleria 
conjunta d’Arenys de Mar, Arenys de Munt i Sant Iscle de Vallalta a favor de l’Ajuntament 
d’Arenys de Munt, fins el 31 de desembre de 2025, així com també autoritzar i disposar el 
pagament de la despesa prevista en el pressupost del servei de gestió de la deixalleria 
elaborat per GUSAM, S.A.

Atès que el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Mar, en sessió de data 28/11/2024, va aprovar 
una pròrroga de la delegació de competència per a la gestió de la deixalleria conjunta 
d’Arenys de Mar, Arenys de Munt i Sant Iscle de Vallalta a favor de l’Ajuntament d’Arenys 
de Munt, fins el 31 de desembre de 2025, si bé la reserva de crèdit formalitzada per un 
import de 118.517,26 € no cobria el 100% de la previsió pressupostària que li pertoca 
assumir a l’Ajuntament d’Arenys de Mar.

Atès que per Decret 2024-2861, de data 9/12/2024, l’Alcalde-president de l’Ajuntament 
d’Arenys de Mar resol esmenar el punt 2 de l’acord del Ple del 28/11/2024, i adoptar el 
compromís de consignar en el pressupost corresponent la quantitat de 121.994,09 €, que 
es correspon amb la despesa prevista en el pressupost del servei de gestió de la deixalleria 
elaborat per GUSAM, S.A.

Atès que tant a l’informe de Secretaria 79/2024, com a l’informe d’Intervenció 46/2024, 
ambdós de data 10/12/2024, es posa de manifest que s’ha de condicionar l’acceptació de 
la delegació de competències a què el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Mar ratifiqui el 
Decret 2024/2861, de data 9/12/2024, com a òrgan competent en matèria de delegació.

Atès que per Decret 2024-2876, de data 10/12/2024, l’Alcalde-president de l’Ajuntament 
d’Arenys de Mar rectifica el Decret 2024-2861, de data 09/12/2024, aprovat per l’Alcalde-
president de l’Ajuntament d’Arenys de Mar, afegint que el mateix serà ratificat pel Ple 
d’aquest municipi.

Atès que el Ple de l’Ajuntament ha d’acceptar de forma expressa la delegació de 
competència,
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Es proposa al Ple l’adopció dels següents acords:

Primer.- Acceptar la pròrroga de la delegació de competència per a la gestió de la 
deixalleria situada al Torrent d’en Puig s/n d’Arenys de Munt, aprovada pels Plens dels 
Ajuntaments d’Arenys de Mar i de Sant Iscle de Vallalta pel període comprès entre l’1 de 
gener de 2025 i el 31 de desembre de 2025, amb efectes a 1 de gener de 2025; l’aportació 
que s’estima per part dels tres ajuntaments és de 214.956,74 €, amb un repartiment de 
costos de 121.994,09 € corresponents a l’Ajuntament d’Arenys de Mar (56,75%), 81.523,01 
€ corresponents a l’Ajuntament d’Arenys de Munt (37,93%) i 11.439,64 € corresponents a 
l’Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta (5,32%).

Segon.- Notificar aquest acord a l’Ajuntament d’Arenys de Mar, sol·licitant que una cop 
ratificat pel Ple el decret 2024-2876, sigui tramès a la l’Ajuntament d’Arenys de Munt, i 
notificar a l’Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta.”

Intervenció del regidor Sr. Maimí:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1268.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció de la regidora Sra. Devesa, en nom del grup JUNTS, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1476.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1563.0

Intervenció del regidor Sr. Maimí sobre les renovacions d’any en any:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1626.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1686.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors presents en 
el Ple.

Intervenció del Sr. Alcalde recordant el número de mòbil de la ràdio municipal mitjançant 
el qual, per WhatsApp, veïns i veïnes poden fer consultes en relació amb els temes del Ple o 
altres qüestions que considerin importants:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1701.0
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5. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LA PRÒRROGA DE L’ENCÀRREC DE GESTIÓ DE LA 
DEIXALLERIA A GUSAM SA.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1737.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, que explica que aquest punt 
va a continuació de l’anterior i que ara es tracta de passar la feina a GUSAM SA; tot seguit 
llegeix la següent proposta de la Comissió Informativa:

“Vist el Conveni de delegació de competències per la gestió de la deixalleria signat entre els 
Ajuntaments d’Arenys de Munt, Arenys de Mar i Sant Iscle de Vallalta el 29/08/2012, el 
qual s’ha anat prorrogant de forma expressa pels tres ajuntaments de forma anual.

Vist que el Ple de l’Ajuntament d’Arenys de Munt va acordar realitzar un encàrrec de gestió 
del servei de deixalleria a l’empresa GUSAM, S.A., que es va formalitzar mitjançant un 
contracte programa regulador el 29/08/2012. L’encàrrec de gestió s’ha anat prorrogant a 
mesura que s’han aprovat les pròrrogues de la delegació de competències.

Vist que la Comissió de Seguiment de la deixalleria, en data 15/10/2024, va donar la 
conformitat al pressupost d’explotació del servei de deixalleria per a l’exercici 2025 
presentat per GUSAM, S.A., en el qual s’estima un cost total de despeses de gestió de 
296.459,22 € i una aportació per part dels tres ajuntaments de 193.644,66 €, sense 
incorporar les despeses derivades del tractament de rebuig i voluminosos que 
s’assumeixen directament des de l’Ajuntament d’Arenys de Munt amb el Consorci per al 
tractament de residus sòlids urbans del Maresme (estimació de 21.312,08 € el 2025).

Atès que en el document de Previsió de la distribució del cost total de la deixalleria entre 
els ajuntaments per a l’any 2025 es calcula la distribució de les aportacions de cadascun 
dels tres ajuntaments, que s’estimen en el 56,75% corresponent a Arenys de Mar, el 
37,93% corresponent a Arenys de Munt i el 5,32% corresponent a Sant Iscle de Vallalta.

Atès que els ingressos per les compensacions dels SIG dels residus gestionats a la 
deixalleria procedents d’Ofipilas, Ecoembes Paper-cartró i Ecoembes envasos REPQ es 
reclamen directament des de l’Ajuntament d’Arenys de Munt, amb una estimació de 
6.435,36 € el 2025.

Vist que els Ajuntaments d’Arenys de Mar i de Sant Iscle de Vallalta han acordat la pròrroga 
de la delegació de competències per la gestió de la deixalleria durant el període comprès 
entre l’1 de gener i el 31 de desembre de 2025, així com també la consignació 
pressupostària corresponent una vegada signat el Decret  2024-2876, que ha de ser 
ratificat pel Ple de 10/12/24; pròrroga que resta pendent d’acceptació pel Ple de 
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l’Ajuntament d’Arenys de Munt i que, per aquest motiu, procedeix prorrogar l’encàrrec a 
GUSAM, S.A. per la prestació del servei.

Vist que existeix suficient consignació en el pressupost municipal de 2025 d’Arenys de 
Munt, així com en els Ajuntaments que han delegat la seva competència.

Vist l’informe de secretaria 80/2024, de data 10/12/2024, que conclou favorablement la 
pròrroga de l’encàrrec de gestió de la deixalleria a l’empresa municipal GUSAM, S.A. entre 
l’01/01/2025 i el 31/12/2025.

Vist l’informe de fiscalització limitada prèvia de requisits bàsics 711/2024.FI, de data 
10/12/2024, que conclou favorablement amb observacions la pròrroga de l’encàrrec de 
gestió a GUSAM del servei de deixalleria, de l’1 de gener de 2025 a 31 de desembre de 
2025.

Vist l’informe de control financer 47/2024.CF, de data 10/12/2024, que conclou 
favorablement amb observacions la proposta de pròrroga de l’encàrrec de gestió a GUSAM 
del servei de la deixalleria per a l’any 2025. En l’informe es reiteren les observacions 
efectuades en l’informe de fiscalització 711/2024.FI emès per la mateixa Intervenció.

Considerant que el Ple és l’òrgan competent en virtut del que determina l’art. 22.2 f) de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim local.

La Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l’adopció dels següents 
acords:

Primer.- Aprovar la pròrroga de l’encàrrec de gestió del servei de deixalleria per al període 
comprès entre l’1 de gener i el 31 de desembre de 2025; amb un pressupost de despeses 
de gestió de 296.459,22 € i una aportació per part dels tres ajuntament de 193.644,66 €.

Segon.- Autoritzar i comprometre una despesa de 193.644,66 € segons el següent detall, 
tot condicionant la despesa futura a l’existència de crèdit en el pressupost corresponent:

Any Aplicació Mesos Import
2025 320 1622 44900 GESTIÓ DEIXALLERIA 12 73.449,42 €

2025
320 162 244 901 TRASPÀS D'APORT.MPALS 
PER GESTIÓ DEIXALLERIA 12 120.195,24 €

TOTAL 193.644,66 €

Tercer.- Comprometre la repercussió dels ingressos meritats per l’Ajuntament d’Arenys de 
Munt en concepte de compensacions dels SIG corresponents als residus gestionats a la 
deixalleria procedents d’Ofipilas, Ecoembes Paper-cartró i Ecoembes envasos REPQ.
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Quart.- Donar publicitat del present acord al Perfil del Contractant de la societat GUSAM, 
S.A. i al tauler d’edictes de l’Ajuntament.

Cinquè.- Notificar aquest acord a GUSAM, S.A. i als Ajuntaments d’Arenys de Mar i de Sant 
Iscle de Vallalta, així com també al departament corresponent i a Intervenció municipals.”

Intervenció del regidor Sr. Maimí:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1748.0

Intervenció del Sr. Alcalde demanant si hi ha intervencions i, com no n’hi ha, procedint a la 
votació:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=1985.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors presents en 
el Ple.

PART DE CONTROL

6. MOCIÓ DEL GRUP CUP EN SUPORT A LA PAGESIA DEL PLA BALASC.

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2004.0

Intervenció del regidor Sr. Muns llegint la moció següent:

“L’any 2005 es va aprovar el pla director urbanístic del sistema costaner (PDUSC) i un dels 
objectius era preservar el poc espai agrari que quedava de cap a cap de la costa, des del 
cap de Creus fins a Alcanar. De fet era una figura on, en principi, l’espai agrari quedava 
protegit i que feia que les activitats especulatives fossin molt difícils de dur a terme. Al 
Maresme hi ha tres grans espais agrícoles que estan inclosos en el PDUSC (Pla de Balasc a 
Santa Susanna i Pineda de Mar, les Cinc Sènies a Mataró i Tordera a Malgrat de Mar). 

Un d’aquests espais, el Pla de Balasc, es troba amenaçat per un projecte de l'Ajuntament 
de Santa Susanna que preveu ampliar un camí ja existent fins a 15 metres d’amplada, cosa 
que suposarà perdre els primers 10 metres de franja agrícola i afectarà als conreus per fer-
los desaparèixer de manera definitiva. Es sospita, també, que en realitat volen crear 
accessos per a transformacions futures, amb una gran pas subterrani i un gran aparcament 
de vehicles a la platja. Altrament no s’entén aquest afany per ampliar tant aquest vial. 
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El Pla de Balasc té una llargada d'un quilòmetre i és el rebost per a la producció d’aliments 
frescos i de proximitat i també és un connector territorial i paisatgístic entre la costa i els 
contraforts del Montnegre. És una garantia per a la salvaguarda del litoral, lliure 
d'urbanització i amb una platja encara poc transformada i per tant és un sector clau en 
l’equilibri territorial de Santa Susanna i de l’Alt Maresme. És també un espai que hauria 
d’estar salvaguardat, doncs té la classificació C1 del PDUSC, que atorga un alt nivell de 
protecció. Aquesta classificació garanteix que l’àrea es destini principalment a l’ús agrícola, 
amb restriccions estrictes sobre altres tipus de desenvolupaments, com l’urbanístic o 
industrial. 

Aquest camí afecta divuit finques, set de les quals no han arribat a cap acord amb 
l’Ajuntament de Santa Susanna i estan en procés d’expropiació. Els terrenys afectats 
pertanyen a aquest terme municipal, a tocar de Pineda de Mar, a l’Alt Maresme. Fa un mes 
que la pagesia del pla de Balasc s’ha organitzat per vetllar el perímetre dels seus camps, a fi 
que els operaris de les obres que es fan per ampliar el vial agrari que va paral·lel a la via del 
tren i la platja no ocupin part dels seus camps. 

Nosaltres entenem que la preservació de l’agricultura i de la terra agrícola no és només una 
lluita de la pagesia, és de tothom i és la defensa d’un model de país. Per això, aquesta 
mobilització pagesa per la defensa del Pla de Balasc no la considerem un conflicte local, 
sinó que es tracta d’un conflicte comarcal i de país. 

Avui està amenaçat el Pla de Balasc però demà poden estar sota el mateix risc els diferents 
espais agraris que estan en el PDUSC. Si es permet trinxar el Pla de Balasc es crea un 
precedent perillós per altres espais classificats. 

Com a país, hem de ser capaços, decidint entre totes, de fer polítiques a mig i llarg termini, 
pensant en les noves generacions, per tal de protegir els ecosistemes i la biodiversitat a 
cada racó. Lluitem per un futur, un futur que ens permeti sembrar, cultivar i collir de 
manera que totes i tots hi sortim guanyant. 

Al ple ordinari del mes de març de 2024 de Arenys de Munt es va aprovar per unanimitat la 
moció de defensa de la pagesia, on s’afirmava que cal actuar per revertir la situació en què 
es troba el sector primari, posant en valor la feina fonamental de produir aliments, i posant 
els mitjans per resoldre els problemes amb què es troba el sector amb la implicació de 
totes les administracions, i de la societat sencera, per recolzar aquells que ens garanteixen 
no tan sols la producció d’aliments, sinó també la vida als pobles, la cura i el manteniment 
d’un territori viu més enllà de les àrees metropolitanes, en definitiva garanteix un país 
territorialment endreçat i equilibrat. I un dels acords aprovats era mostrar la solidaritat 
amb el sector agrícola. 
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Entenem que la solidaritat a la pagesia no només s’ha de demostrar amb mocions, també 
hem d’estar al seu costat i donar suport a les seves reivindicacions. 

Per tot això, el Grup Municipal de la CUP d’Arenys de Munt proposa al Ple Municipal 
l'adopció dels següents acords: 

1. Donar suport a la pagesia del Pla de Balasc de Santa Susanna per evitar la reconversió 
d’un camí agrari protegit en un passeig turístic més ample. 

2. Traslladar aquests acords a la Unió de Pagesos, Assemblea Pagesa, la Plataforma Salvem 
la Vall de la Riera de Pineda, la Coordinadora Preservem el Maresme, Espai Agrari de la 
Baixa Tordera i a l’Ajuntament de Santa Susanna.”

Intervenció del regidor Sr. Muns:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2017.0

El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions.

Intervenció del regidor Sr. Artigas, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2300.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2493.0

En aquest punt, la regidora Sra. Moré pregunta si pot demanar la paraula, tot i que no 
s’escolta l’àudio.

Intervenció del Sr. Alcalde dient a la regidora Sra. Moré que en principi els que poden 
parlar son els portaveus, però que faran una excepció, però prèviament dona la paraula a 
la portaveu del grup ERC:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2565.0

Intervenció de la regidora Sra. Batista, en nom del grup ERC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2600.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant la paraula a la regidora Sra. Moré, entenent que farà un 
vot particular:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2636.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré, en resposta al que ha dit la regidora Sra. Muñoz sobre 
qui governava a Sta. Susanna, dient que defensen la pagesia, però que no poden votar a 
favor d’una moció que no és la realitat contrastada:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2645.0
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Intervenció del Sr. Alcalde demanant que qui fa la presentació del punt, continuï fent la 
defensa:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2682.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré dient que a vegades no pot callar:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2708.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que ja ho sap i donant la paraula al regidor Sr. Muns:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2710.0

Intervenció del regidor Sr. Muns sobre la moció i agraint els suports:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2716.0

Intervenció del regidor Sr. Artigas dient que no sap com s’ha contrastat la informació i que 
sí que estan a favor de la pagesia:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2806.0

Intervenció del regidor Sr. Muns sobre el Pla de Balasc:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2916.0

Intervenció del Sr. Alcalde (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2950.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per vuit vots a favor del senyor alcalde 
president Sr. Josep Sànchez i Camps, de la i els tinents d’alcalde Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Guiu Muns i Roura, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba i Sr. Jordi Maimí i Girbal i de les 
regidores Sra. Maria Àngels Gros i Argelés, Sra. M. Antònia Vila i Paituví i Sra. Vanesa 
Muñoz i Fernández, dels grups ERC, CUP i PSC; i tres vots en contra del regidor i de les 
regidores Sr. Josep “Pep” Artigas i Alsina, Sra. Victòria Devesa i Jorge i Sra. Roser Moré i 
Collet, del grup JUNTS.

7. DACIÓ EN COMPTE DE L’INFORME DE CONTROL PERMAMENT 40/2024 EMÈS PER 
LA INTERVENCIÓ MUNICIPAL SOBRE EL COMPLIMENT EN MATÈRIA DE SISTEMES 
DEL REGISTRE COMPTABLE DE FACTURES DE L’EXERCICI 2023, DE L’AJUNTAMENT 
D’ARENYS DE MUNT.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=2972.0

“Es dona compte al Ple de l’Informe de control permanent 40/2024 emès per la 
Interventora de l’Ajuntament d’Arenys de Munt sobre el compliment en matèria de 
sistemes del registre comptable de factures de l’exercici 2023, de l’Ajuntament d’Arenys de 
Munt (exp. 988/2024).
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D’acord amb l’article 220.4 del RDLegislatiu 2/2004, de 5 de març, amb el que s’aprova el 
text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (TRLHL) i l’article 36.1 del RD 
424/2017, de 28 d’abril, pel que s’aprova el règim jurídic del control intern a les entitats del 
sector públic local (RCIL), l’òrgan interventor ha de remetre els informes definitius de 
control financer al gestor directe de l’activitat economicofinancera controlada i al President 
de l’entitat local, així com, a través d’aquest últim, al Ple per al seu coneixement, amb la 
finalitat d’informar a la corporació dels informes de control financer definitius derivats de 
les actuacions de control prèviament planificades.

En compliment del previst en el Pla anual de control financer per a l’exercici 2024 aprovat 
per la Intervenció, s’ha realitzat l’avaluació del compliment en matèria de sistemes del 
registre comptable de factures de l’exercici 2023, i el resultat del control efectuat ha estat 
l’informe de control permanent 40/2024, del que es dona compte. En el mateix es reiteren 
les recomanacions de que s’estableixin mecanismes per tal de reduir el temps 
transcorregut entre el registre de la factura, la seva comptabilització i el seu pagament, així 
com garantir la cobertura contractual de tot allò que es factura a l’ajuntament, i 
especialment la permanent cobertura contractual dels subministraments d’energia.

L’esmentat informe és definitiu després d’un període d’al·legacions en què s’ha rebut una 
al·legació, la qual ha estat estimada.”

8. DACIÓ EN COMPTE DE L’INFORME DE CONTROL FINANCER 48/2024 EMÈS PER LA 
INTERVENCIÓ MUNICIPAL SOBRE EL SEGUIMENT DEL PLA ESTRATÈGIC DE 
SUBVENCIONS DE L’ANY 2022.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3052.0

“Es dona compte al Ple de l’Informe de control financer 48/2024 de data 05/12/2024 emès 
per la Interventora de l’Ajuntament d’Arenys de Munt sobre el seguiment del Pla Estratègic 
de Subvencions de l’exercici 2022. (exp. 2302/2024).

D’acord amb l’article 220.4 del RDLegislatiu 2/2004, de 5 de març, amb el que s’aprova el 
text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (TRLHL) i l’article 36.1 del RD 
424/2017, de 28 d’abril, pel que s’aprova el règim jurídic del control intern a les entitats del 
sector públic local (RCIL), l’òrgan interventor ha de remetre els informes definitius de 
control financer al gestor directe de l’activitat economicofinancera controlada i al President 
de l’entitat local, així com, a través d’aquest últim, al Ple per al seu coneixement, amb la 
finalitat d’informar a la corporació dels informes de control financer definitius derivats de 
les actuacions de control prèviament planificades.
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En compliment del previst en el Pla anual de control financer per a l’exercici 2024 en 
matèria de Control permanent en l’apartat d’actuacions seleccionades en el PACF 2024 
aprovat per la Intervenció, s’ha realitzat l’anàlisi del seguiment del Pla Estratègic de 
Subvencions de l’exercici 2022, i el resultat del control efectuat ha estat l’informe de 
control permanent 48/2024, del que es dona compte.

En ell es formulen una sèrie de recomanacions en relació al seguiment del Pla Estratègic de 
Subvencions, que es resumeixen en:

Que el Pla Estratègic reguli degudament el règim de seguiment i avaluació del mateix 
en els termes legalment establerts.
Que el Pla Estratègic justifiqui la seva durada en cas de ser diferent als 3 anys que 

preveu la norma. 
Que els diferents tècnics responsables participin en l’elaboració de les fitxes 

d’avaluació de les subvencions que atorga la seva Regidoria, per al seu millor 
coneixement i seguiment.
Que s’estableixin les mesures oportunes per tal que els tècnics responsables puguin 

disposar dels mitjans necessaris per a l’emissió dels informes de seguiment.

L’esmentat informe és definitiu després d’haver-se sotmès a un període d’al·legacions 
sense que se n’hagin efectuat.”

9. DESPATX D’OFICI

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3113.0

“En virtut del que determina l'art. 42 del Reglament d'Organització i funcionament, es dona 
compte al Ple de les resolucions d'Alcaldia emeses, des de la 507 a la 570, ambdues 
incloses, des del 8/11/2024 al 15/12/2024: 

- Resolucions dictades en matèria d’economia: 26
- Resolucions dictades en matèria de contractació: 24
- Resolucions dictades amb l’assistència de la Junta de Govern Local: 4
- Resolucions dictades en matèria de personal: 3
- Resolucions en matèria urbanística: 3
- Resolucions dictades en matèria de representació legal: 2
- Resolucions en matèria d’activitats: 2

Resolucions dictades per delegació d’alcaldia entre el 8/11/2024 i el 15/12/2024, en 
matèria de:



     

_____

- Seguretat: 14
- Recursos Humans:  10
- Acció social: 2
- Sanitat (Cementiri): 1
- Salut Pública: 1”

PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde donant pas a l’apartat de Precs i preguntes del Ple:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3163.0

10. PREC DEL GRUP JUNTS PER CREAR UN FORMULARI PERQUÈ ELS CENTRES 
ESCOLARS PUGUIN SOL·LICITAR CONTROLS D’ALCOHOLÈMIA I DROGUES ALS 
CONDUCTORS D’AUTOCARS ESCOLARS.

La regidora Sra. Devesa  formula el prec següent: 
“Atès que la seguretat dels nostres infants i adolescents és una prioritat absoluta, i 
considerant la importància de garantir que els conductors dels autocars escolars estiguin en 
condicions òptimes per a la conducció, des de Junts proposem la creació d’un formulari 
oficial a disposició de les escoles i institut del nostre municipi perquè puguin sol·licitar, en 
cas de necessitat, controls d’alcoholèmia i drogues abans de les sortides escolars als 
conductors abans d’iniciar qualsevol sortida. 
Les sortides escolars són activitats educatives i recreatives essencials per al 
desenvolupament dels alumnes. Aquestes activitats permeten als infants i adolescents 
aprendre fora de l’aula, experimentar noves situacions i desenvolupar habilitats socials i 
personals. No obstant això, aquestes activitats impliquen desplaçament amb autocar, i és 
fonamental assegurar que els conductors estiguin en plenes facultats per garantir la 
seguretat, tant d’alumnes com de mestres acompanyants. 
Els controls d’alcoholèmia i drogues són mesures preventives que poden evitar accidents i 
incidents greus, assegurant que els conductors no estiguin sota els efectes de substàncies 
que puguin afectar la seva capacitat de conduir de manera segura. 
Per tot el que s'ha exposat demanem a l’equip de govern que desenvolupi aquest formulari i 
que el posi a disposició de totes les escoles i institut del municipi, que se’ls informi sobre 
l’existència i el seu ús, que es promogui una campanya de sensibilització sobre la 
importància de no consumir alcohol ni drogues abans de conduir, així com les 
conseqüències legals i de seguretat que comporta i que s’asseguri que aquests controls 
siguin realitzats per la Policia local, garantint així la seva efectivitat i rigorositat.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3185.0

Intervenció de la regidora delegada d’Educació, Sra. Vila, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3290.0



     

_____

11. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS EN RELACIÓ AMB EL TORN DE NIT DE LA POLICIA 
LOCAL.

La regidora Sra. Moré formula la pregunta següent: 
“Ens han fet arribar que, últimament i en vàries ocasions, durant el torn de nit de la Policia 
Local només hi ha un agent cobrint aquest torn, i que majoritàriament aquest agent és 
“interí”.
Hauríem de valorar el fet que durant la nit es considera el període del dia on es cometen 
més delictes, actes vandàlics, etc., més si tenim en compte que últimament hi ha hagut 
diversos robatoris en vinyes del nostre poble.
Voldríem saber quin és el motiu pel qual el torn de nit sigui només cobert per un agent i que 
en diverses ocasions sigui un agent “interí”, quan en el torn del matí hi tenim 1 sergent, 2 
caporals i 1 agent.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3411.0

Intervenció del regidor delegat de Mobilitat i Seguretat, Sr. Castillo, donant resposta a la 
pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3465.0

12. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS EN RELACIÓ AMB LA INSTAL·LACIÓ DE 2 
PARQUÍMETRES.

La regidora Sra. Moré  formula la pregunta següent: 
“Hem pogut veure per la publicació del Decret d’alcaldia 515/24, que s’instal·laran dos 
parquímetres per control de matrícula i temps màxim d’estacionament, amb un cost total 
de 15.886,94 € i un contracte d’un any, i que un s’instal·larà a la Rambla Sant Martí i l’altre 
està per definir.
Voldríem saber com serà el funcionament i control d’aquests parquímetres, si ja se sap on 
se situarà el segon i, finalitzat l’any d’aquest contracte, quin serà el cost per a la seva 
continuïtat?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3733.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Públic, Sr. Castillo, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3779.0

13. PREC DEL GRUP JUNTS PER ARRANJAR EL CARRER DE SANT ANTONI.

El regidor Sr. Artigas formula el prec següent: 
“El carrer de Sant Antoni té un paviment molt malmès i unes voreres també en molt mal 
estat.



     

_____

Hi ha un risc per als vianants de mobilitat per les voreres i també forats del ferm de la 
calçada que són perillosos principalment pels patinets elèctrics, perill  incrementat per la 
pendent del carrer sobretot en el seu tram de dalt que facilita l’augment de la velocitat 
d’aquests vehicles.
Aquest govern parla principalment de la reurbanització del Panagall però de l’arranjament 
d’aquest carrer no se’n parla i volíem fer aquest prec per demanar que es faci un diagnòstic 
del carrer de Sant Antoni i es reparin aquelles zones més danyades i perilloses per a 
vianants i vehicles, sense que això impliqui deixar de planificar una actuació més integral 
del carrer que el millori tant funcionalment com estèticament de cara a un futur.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=3968.0

Intervenció de la regidora delegada d’Obra Pública, Sra. Gros, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4032.0

14. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE EL DESENVOLUPAMENT I PROJECCIÓ DEL PLA 
D’ACTUACIÓ MUNICIPAL D’HABITATGE.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent: 
“Els hi reiterem novament la pregunta que va restar pendent de resposta i encara ho està 
referent al desenvolupament del Pla d’Actuació Municipal d’Habitatge del maig de 2020, 
sobretot pensant en les persones que es troben en situació de vulnerabilitat habitacional o 
determinats col·lectius que presenten seriosos problemes per accedir a un habitatge. 
Per tant, els hi reiterem pregunta, doncs a la porta d’una previsible inversió en habitatge 
per part del govern autonòmic és important tenir les dades per posar Arenys de Munt al 
mapa: 
Quantes persones estan inscrites al registre únic de sol·licitants d'Habitatges de Protecció 
Oficial (HPO) de l'Agència Catalana de l'Habitatge que hagin optat per Arenys de Munt com 
a municipi per viure i en conseqüència quants pisos d'HPO pensen construir?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4109.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4154.0

15. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE LA SITUACIÓ DE LES PERSONES EN SITUACIÓ  DE 
VULNERABILITAT HABITACIONAL DEL MUNICIPI.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent: 
“En relació amb la pregunta anterior i tenint en compte que ens trobem en una situació 
preocupant pel que fa a les famílies i col·lectius en situació de vulnerabilitat habitacional i 
social i l’esperada inversió en matèria d’habitatge d’aprovar-se el pressupostos autonòmics, 
els hi preguntem a efectes de poder treballar una proposta de resolució i mantenir les 
converses pertinents amb les persones que tenim contacte i que tracten la qüestió: 



     

_____

Quantes persones atenen al Consell Comarcal del Maresme provinents del municipi per 
problemes amb l'habitatge i quants ajuts s'han atorgat tant des de la Generalitat com des 
de l'Ajuntament per fer front al pagament habitual del lloguer de les persones que 
resideixen al nostre municipi?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4626.0

Intervenció de la regidora delegada Acció Social, Sra. Batista, donant resposta a la 
pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4673.0

Intervenció del Sr. Alcalde complementant la informació donada per la regidora Sra. 
Batista:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4737.0

16. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE L’ESTUDI I REALITZACIÓ DE CURSOS GRATUÏTS 
D’ENSINISTRAMENT CANÍ PER A GOSSOS, PROPIETARIS I PEL RESPECTE DE LES 
NORMES DE CONVIVÈNCIA.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent: 
“Anàvem a plantejar aquest prec l’any vinent però vist l’èxit en què s’ha portat a terme en 
altres municipis, avancem el prec. 
Deixant a banda que el manteniment dels espais reservats pels animals domèstics canins 
hauria de ser un eix de prioritat en el sentit de garantir el seu manteniment com un espai 
públic comú del municipi, i ha un altre tema important, i és el de la convivència entre 
gossos, així com entre els seus/seves propietaris/es i la resta de vilatans i vilatanes. 
Hi ha municipis en què s’han realitzat tallers gratuïts d’ensinistrament caní impulsats pels 
ajuntaments orientats a ensenyar bones pràctiques en l´ús no només de les àrees 
respectives sinó en el conjunt de la via pública, promovent un ús respectuós i segur per a 
tots i totes. Es tracta de pautes d’educació bàsica en què es fomenta el bon comportament 
dels animals però també dels mateixos propietaris. Es promou la importància de portar un 
cens municipal, la preceptiva llicència de tinença de races considerades potencialment 
perilloses, l’ús correcte del morrió quan és necessari, entre altres qüestions. És més, es pot 
condicionar l’assistència als cursos al fet de tenir el gos degudament censat, així com tenir 
la llicència preceptiva, si escau. 
Per aquest motiu els hi demanem: 
L’estudi i implantació de cursos/tallers gratuïts d’ensinistrament caní en tots els termes 
exposats (gossos, propietaris i normes de convivència).” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4771.0

Intervenció de la regidora delegada Salut Pública i Benestar animal, Sra. Batista, donant 
resposta a la pregunta: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4863.0



     

_____

17. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE EL COST DE LA INSTAL·LACIÓ, MANTENIMENT I 
LLOGUER DE L’ARBRE DE NADAL A LA PLAÇA DE L’ESGLÉSIA DURANT EL NADAL 
D’ENGUANY.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent: 
“Una de les preguntes que ha rebut aquest grup municipal en els darrers dies i que 
compartim ha estat i és el cost final de la instal·lació, manteniment i lloguer del enorme 
arbre de Nadal instal·lat a la plaça de l’Església dins de l’enllumenat d’enguany de Nadal. 
Realment és una pregunta que és candent i que creiem que els vilatans i vilatanes han de 
saber, més quan se’ls està sotmeten a pujades d’impostos que graven fiscalment a les 
famílies, i moltes persones precisen de serveis, i per altre banda, sense entrar en valoracions 
personals, veuen inversions  com aquesta. 
Per aquest motiu, els hi preguntem quin ha estat el cost final del citat arbre de Nadal pel 
que fa a la seva instal·lació, manteniment, cost de subministrament elèctric previst, i 
lloguer.” 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=4973.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5011.0

18. PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde demanant si hi ha algun aclariment o reflexió sobre els punts 
anteriors.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5092.0

Intervenció del regidor Sr. Castillo aclarint una dada que ha donat abans, quan ha parlat del 
torn de nit de la Policia local:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5112.0

En aquest punt la Secretària municipal diu que està sense connexió i s’atura puntualment el 
Ple.

Intervenció del Sr. Alcalde comentant que la Secretària municipal està sense connexió i que 
cal aturar puntualment el Ple, i aprofitant per explicar que al final del Ple, com és l’últim de 
l’any, hi haurà una mica de celebració:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5125.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que es reprèn el Ple, atès que la Secretària municipal ja 
torna a tenir connexió, i donant la paraula al regidor Sr. Artigas:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5285.0
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Intervenció del Sr. Artigas sol·licitant uns aclariments sobre les respostes donades sobre el 
cost de l’enllumenat de Nadal i sobre els efectius que hi ha per cobrir tots els torns de la 
Policia local:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5310.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta al regidor Sr. Artigas sobre el cost de 
l’enllumenat de Nadal:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5351.0

Intervenció del regidor Sr. Castillo sobre els efectius de la Policia local:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5435.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant per finalitzat el Ple.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a81808793cd4a620193cf16ac020000?startAt=5498.0

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Presidència aixeca la sessió donant per 
acabada la mateixa, essent les vint hores i nou minuts, de la qual cosa, jo, la secretària, 
CERTIFICO.


